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Päätösehdotus (pj): Keskustellaan uimahallin parkkipaikoista ja liikennemerkeistä. 

 
Keskusteltiin uimahallin parkkipaikasta. Poliisi ja rehtorit olivat 
käyneet paikalla, ja oppilaiden mopot ja mönkijät ovat tämän jälkeen 
pysyneet niille osoitetussa paikassa. Uimahallilta on kerrottu, että 
uimahallilla käy paljon väkeä myös kuntosalilla ja judossa, ja tämä ei 
välttämättä näy uimahallin puolella, mutta parkkipaikalla kyllä. 
Tilanne on edelleen huono ja pysäköinti sekavaa. 
 
Keskusteltiin uimahallin liikennemerkeistä ja invapaikkojen 
vähyydestä. Invapaikkoja tarvitaan lisää ja turvallisemmin 
sijoiteltuna. Ongelmat tulevat jatkumaan vielä useita vuosia Wintterin 
alueen rakennustöiden ajan, joten parannukset ovat tarpeen. 
 

Päätös: Päätettiin, että Marketta Suoja-Sjöblom pyytää Rauno Aaltosta 
lähestymään asiassa teknistä johtajaa Jari Nikkaria. Ehdotetaan 
selvää kieltomerkkiä muiden kuin uimahallin asiakkaiden ja 
henkilökunnan autoille, ja invapaikkojen lisäystä. 
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